
Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F 

 

Tirsdag den 18. maj 2021 kl. 19.30 
 

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Martin Klindtworth (floorball), Niels Larsen (kasserer), 
Tine Boysen (gymnastik), Laila Andreasen (håndbold), Søren Nielsen (Idræt om dagen), Edith Ras-
mussen (Idræt om dagen), Kate Jeppesen (tennis), Annemette Jæger (Fest & Ide), Frede Neder-
gaard (billard), Anne Scharstein (sekretær) 
 
Fraværende med afbud: Anders T. Jensen (fodbold) 
 
 

 Dagsorden Bemærkninger 

1.  Godkendelse 
af referat 

 
Godkendt 

2.  Orientering Peter udsender løbende orientering. 

3.  Økonomi Niels oplyste, at annulleringshonoraret vedr Kandis ikke kan dæk-
kes af de puljer, der pt er søgt. Han forsøger at sende en ansøg-
ning til DGI-puljen. 

4.  Nyt fra udval-
gene 

 
Floorball: Har ikke været i gang efter Corona-nedlukningen, men 
der er mulighed for lidt træning i hallen fra på fredag. 
Mulighed for udendørs gulv undersøges (kan også bruges af fx 
håndbold og gymnastik). Det er ret dyrt (ca. 215.000 kr.). Der ar-
bejdes på støtte fra diverse fonde. 
 
Gymnastik: Har heller ikke været i gang siden nedlukningen i 
december. Skal efter generalforsamlingen i gang med at plan-
lægge hold og trænere til den kommende sæson. 
 
Billard: Der er ikke meget aktivitet. Der er blevet indkøbt nye 
klæder og foretaget reparation af borde for ca. 31.000 kr. 
Det forventes, at de fleste medlemmer fortsætter – der er tilmel-
dingsfrist til vinterturnering den 1. juli. 
 
Fest & Ide: Intet nyt da ingen fester er afholdt. 
 
Tennis: Er ikke i gang endnu. Klargøring af baner er påbegyndt, 
men det er lidt vådt endnu. 
Mulighed for padel tennis på den ene bane blev drøftet og der var 
opbakning i bestyrelsen til at arbejde videre med ideen– begge 
baner trænger under alle omstændigheder til renovering. Der er 
et stort ønske om at få skiftet underlaget til kunstgræs. 
 
Peter kontakter hallen mhp at vurdere interessen for padel tennis. 
 
Håndbold: Der er meget stille og roligt – der er lidt sommertræ-
ning for de helt små. Afventer den nye sæson. 
 
Laila spurgte ind til dato for halfordelingsmøde – aftales med Hal-
len/Peter. 
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Idræt om dagen: Har kørt meget begrænset. Sonja tager en 
sæson mere og der er opstart 6. september. 
Der er fortsat en udfordring vedr. brug af lokale mandag formid-
dag, hvor skolen også bruger hallen. 
Peter prøver at kontakte skolen og forsøge at lave en aftale. Er 
dette ikke muligt må vi se på, om den for skolen meget favorable 
aftale om brug af GLIFs redskaber skal opsiges. 
 

5. Regnskab 
2020 

Regnskabet er gennemgået af revisor og godkendt uden anmærk-
ninger. Tilskud til Multibane på 100.000 kr. kan ikke driftsføres og 
skal derfor afskrives. Årets resultat endte på et lille overskud på 
kr. 2.796. 

Regnskabet blev underskrevet af bestyrelsen. 

Vedr. 2021 er medlemstal vigtigt for økonomien. 

Der blev drøftet mulighed for sommertræning og besluttet at alle 
udvalg kan tilbyde sommertræning på 10 træningsgange til 300 
kr. 

Tennis fortsætter sin ordning med en pris på 180 kr. for de hur-
tige tilmeldinger og 220 for de efterfølgende.  

6. Generalfor-
samling 2021 

Opstillinger til de forskellige udvalg blev gennemgået. Tennis er 
lidt udfordret, da hverken Sanne eller Kate genopstiller. Der er 
fundet én interesseret kandidat. Måske kan planerne på padel 
tennis trække nogle nye udvalgsmedlemmer. 

Håndbold mangler også en enkelt i udvalget. 

7. Bambusa Dan-
mark 

Udsættes til næste møde. 

8. Ny tøjleveran-
dør 

Peter har modtaget en henvendelse fra en tøjleverandør (JA Profil 
i Bramming). Det blev aftalt at indkalde ham til et kommende be-
styrelsesmøde, hvor han kan fremvise tøj og give priser. 

8. Multibanen Er næsten i mål. Der mangler to regninger vedr. flisebelægning 
og træbomme. 

Kommunen kommer og sår græsfrø – det er ikke helt afklaret om 
der kommer en regning på dette.  

Der har været afleveringsforretning med Kompan. Pga de udfor-
dringer, fejl og mangler der er konstateret giver de ca. 67.000 i 
kompensation udmøntet i produkter (borde/bænke, målnet, ban-
deplade, multinet) 
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Generalforsamling: Tirsdag den 8. juni 2021 kl. 19.00  

 
Referent 
Anne Scharstein 

Totalt blev der indsamlet 833.000 kr – de samlede udgifter endte 
på 845.000 kr. 

I juni 2022 afholdes der 1 årsgennemgang af banen. 

Banen skal fejes jævnligt med en stiv kost – mulighed for indkøb 
af traktor blev drøftet. 

Der skal lægges ny asfalt på stien – dette skal søges ved Esbjerg 
Kommune af Gørding Skole, da de er på deres matrikel. 

9. Byfest 2021 Byfesten aflyses i år pga Corona-restriktioner. Afstandskrav og 
forsamlingsloft vanskeliggør afholdelsen. 

Der er indgået aftale med Popnitz som skulle have spillet fredag 
aften, at de kan spille til en Byfest-fest i hallen den 10. september 
i stedet. Der vil være tale om en lukket fest, hvor der derfor ikke 
sælges billetter ved indgangen. Byfestudvalget holder møder 
herom i næste uge. 

10. Udvalg til 
hjælpere 

Der arbejdes fortsat på muligheden for at få elever og forældre i 
8. klasse til at være hjælpere til diverse GLIF-arrangementer – er 
først aktuelt når vi igen må afholde fester mv. 

11. Evt. OK benzin har oplyst, at de forhøjer GLIFs benzinpenge med 30% 

😊 

Peter sørger for reklame på Facebook 


